

***Publication of an Ad-Hoc announcement Pelikan Holding AG
(ISIN: CH0006328758 / Symbol: PEL)***

Schindellegi, 7 October, 2013

Pelikan International Corporation Berhad, Malaysia, (PICB), the major shareholder of Pelikan Holding AG and Herlitz AG, has informed the Board of Directors of Pelikan Holding AG and the Management Board of Herlitz about its proposals to enable Herlitz AG to expedite the completion of the integration between Herlitz PBS AG business and Pelikan's German and Austrian sales operations including administrative functions.

Instead of the joint venture structure, it has proposed an acquisition of selected assets and liabilities of the German and Austrian stationary business of Herlitz PBS AG and the logistics services company of Herlitz PBS AG by the Pelikan Group to the Herlitz Management Board of Herlitz AG. The goal is for Pelikan and Herlitz Management to agree on the details of the proposed acquisitions by 31 October 2013 and enter into the relevant contracts without delay thereafter.

Pelikan International Corporation Berhad, Malaysia, is holding 96,49 % of the shares of Pelikan Holding AG and 70,92 % of the shares of Herlitz AG. Herlitz PBS AG is a 100% subsidiary of Herlitz AG.

Pelikan International Corporation Berhad Malaysia, (PICB), der Mehrheitsaktionär der Pelikan Holding AG und Herlitz AG, hat dem Verwaltungsrat der Pelikan Holding AG und dem Herlitz Vorstand einen Vorschlag unterbreitet, der die Integration des deutschen und österreichischen Vertriebsgeschäfts einschließlich administrativer Funktionen der Herlitz PBS AG und der Pelikan Gesellschaften unterstützen und beschleunigen soll.

Anstelle der geplanten joint venture Struktur schlägt die PICB Gruppe (einschließlich der Holding AG) dem Herlitz Vorstand vor, ausgewählte Bereiche des deutschen und österreichischen Geschäftes sowie die logistischen Dienstleistungen der Herlitz PBS AG zu erwerben. Ziel ist, dass Pelikan Geschäftsführungen und der Herlitz Vorstand sich bis spätestens 31. Oktober 2013 über alle Einzelheiten des Verkaufes verständigen und danach unverzüglich die dafür notwendigen Verträge unterzeichnen.

Pelikan International Corporation Berhad, Malaysia, hält 96,49 % der Aktien der Pelikan Holding AG und 70,92 % der Aktien der Herlitz AG. Herlitz PBS AG ist eine 100%ige Tochtergesellschaft der Herlitz AG.

Frauke Wandrey
Pelikan Holding AG
Chaltenbodenstraße 8
8834 Schindellegi / Schweiz
c/o Pelikan GmbH
Werftstraße 9
30163 Hannover
Tel. 0049-(0)511-6969-970